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Zasedání KR Hvězda 6.6.2024 

Kolejní rada Koleje Hvězda 

ZÁPIS Z USTANOVUJÍCÍ SCHŮZE 

 

Datum a čas konání: 6. června 2024, 20 hodina  

Místo konání: Kolej Hvězda, studovna na druhém bloku 

Přítomní členové: Ondřej Vymer, Konstantin Khoteev, Grigorii Shmelev, Rimma Akhatova, Lucia 
Haleková 
 

Program zasedání: 1) Ustanovení KR Hvězda a volba předsedy a místopředsedy 

                                   2) Komunikace napříč kolejí – Facebook, případně Instagram či Google Forms 

                                   3) Místnost Kolejní Rady 

                                   4) Vize – Česko-Anglická kolej 

 

Zapisovatel : Ondřej Vymer (předseda KR)                                                                                                                      

1) Po úvodních gratulacích k úspěchu ve volbách a informování o jejich průběhu a bezprostředním 

dění po vyhlášení výsledků došlo k prvotním otázkám na fungování rady a rozdělení rolí. Členové se 

poučili o svých základních povinostech v kolejní radě a následně došlo k volbě předsedy a 

místopředsedy. Předsedou byl zvolen Ondřej Vymer a místa místopředsedy se zhostil Konstantin 

Khoteev. Volba to nebyla složitá, již předběžně bylo o těchto pozicích rozhodnuto. Z tohoto důvodu 

nedošlo ke klasickému hlasování 

 

2) Hlavním bodem setkání bylo zařízení komunikačních kanálů, skrz něž by se studenti bydlící na 

koleji mohli na Radu obracet. První ve hře byl Facebook, u něhož bylo jasné že bude soužit jako 

primární nástroj komunikace. Diskuze probíhala okolo otázky, zdali zavést svou novou skupinu, či 

zavést stránku, která může přijímat přímé zprávy a zároveň i odpovídat do již letité skupiny Kolej 

Hvězda se 2500 sledujícími. I s přihlédnutím na rady od členů Grémia předsedovi Vymerovi se Rada 

shodla na druhé možnosti. Předseda Vymer již dopředu stránku vytvořil. Členové se shodli na 

rozhodnutí zavést kolejní e-mail a vytvoření základní grafiky. Po těchto základech  bude nutno 

kontaktovat správce stránky Kolej Hvězda, kteří patrně již na koleji nežijí a zajistit profilu Kolejní Rady 

správcovskou úlohu, za předpokladu že správci skupiny budou ochotni spolupracovat. Tento úkol 

splní předseda Vymer.  

Dalším z komunikačních kanálů je Google Forms, který bude napojen na e-mail Kolejní rady. 

V souvislosti s tím bylo rozhodnuto o vytvoření QR kódů a jejich rozvěšení po koleji, aby každý 

student měl možnost obrátit se na Radu s dotazy, včetně těch, kteří nejsou uživatelé facebooku. Po 

vytvoření e-mailu se úkolu vytvoření QR kódů zhostí kolega Grigorii Shmelev.  

Třetí varianta, jež byla probíraná byl instagram. Zde byla rada skeptická, zejména k přihlédnutí k faktu 

že instagram Kolejní rady na Větrníku nemá příliš velký dosah. Nakonec bylo rozhodnuto že instagram 

Kolejní Rady zaveden nebude, pokud o něj v budoucnu nebude zájem. 
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KR se shodla na vytvoření Facebookové stránky, potřebě kontaktovat správce skupiny Koleje Hvězda 

pro zajištění si roli správce ve skupině. Dále bude zaveden e-mail KR a Google Forms pro komunikaci 

se studenty, což bude podpořeno rozvěšením QR kódů s informacemi po koleji. K vytvoření instagramu 

prozatím nedojde  

5 – 0 – 0 (pro-proti-zdrželi se) 

3) Kolejní rada byla informována o možnosti vlastnit svou místnost, tedy možnosti již byla nabídnuta 

ředitelkou koleje J. Jánošovou na setkání po vyhlášení výsledku voleb. Zprvu byli členové skeptiční 

k otázce, zdali by svou místnost skutečně využívali, s přihlédnutím na fakt že oficiální zasedání Kolejní 

Rady budou probíhat s nějvětší pravděpodobností v zasedací místnosti na druhém bloku. Všechna 

dosavadní setkání ovšem probíhala ve studovnách a členové se předběžně dohodli i na neoficiáních 

setkání v případě nouze, čili došli k závěru že se možnosti vlastnit svou místost Kolejní Rady nebrání a 

pokud by se tato možnost nabízela jako realistická, rádi by jí využili.  

4) Posledním krokem si Kolejní Rada určila na popud předsedy Vymera dlouhodobější cíl, strategii, 

kterou chce zde na koleji prosadit a to na popud celé řady studentů prosadit změnu, aby byla kolej 

vedena česko-anglicky. V prostorech kolej je celá řada nápisů, jež jsou napsány pouze česky, což vede 

k diskonformitě studentů ze zahraničí, kterých je zde nezanedbatelné množství, ale i k řadě 

nedorozumění. Například i některé e-maily ze strany vední koleje byly odeslány pouze v češtině. U 

tohoto bodu neproběhlo k hlasování, jen ke krátké diskuzi a členové rady si uvědomili důležitost této 

otázky pro rozvoj naší koleje. 

 


